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Rzeszów, dnia 6 grudnia 2023r. 

 

Protokół nr 44 z zebrania Rady Osiedla Pobitno 

 

DATA i 

GODZ. 

ZEBRANIA 

06.12.2023 godz. 18:30 

MIEJSCE 

ZEBRANIA 

Osiedlowy Dom Kultury, ul. Konfederatów Barskich 43A 

OPIS 

ZEBRANIA 

Obecni na zebraniu: czworo członków ROP. 

Przyjęto porządek spotkania: 

I. Pani Anna Małecka – sprawy związane z działalnością Domu Kultury, 

II. Straż Miejska, 

III. Policja – dzielnicowy, 

IV. Bieżące informacje: 

1. Budżet Miasta– zapisy dotyczące inwestycji na os. Pobitno w 2024 roku 

2. Dodatkowe inwestycje zgłoszone do Budżetu Miasta na 2024 rok 

3. Pismo do M. Z. D. dotyczące progu zwalniającego i poboczy na ul. Traugutta 

4. Pismo Uniwersytetu Rzeszowskiego do Rady Osiedla dotyczące infrastruktury 

sportowej na osiedlu 

5. Informacja (propozycja) M. Z. D. dotycząca instalacji oświetlenia na ul. ”Na 

Wzgórzu”, „Na Stoku”, „Wyżynna”, „Wąwozowa” 

6. Pismo od Pana Grzegorza Wilczka dotyczące łącznika ul. Kurpiowskiej z al. 

Żołnierzy I Armii W. P. 

7. Informacje dotyczące zagospodarowania terenu znajdującego się za Zespołem 

Szkolno–Przedszkolnym nr 2 przy ul. Lwowskiej. 

V. Sprawy różne, dyskusja. 

 

Nieobecni przedstawiciele O.D.K., Policji i Straży Miejskiej. 

Spotkanie rozpoczęto od punktu IV. podpunkt: 

1. Przewodniczący poinformował, że dwa zadania dotyczące naszego osiedla 

wejdą do budżetu miasta w 2024 i są to: 

a) Budowa drogi łączącej ul. Kurpiowską z al. Żołnierzy I Armii Wojska 

Polskiego w kwocie 51 550 zł, 

b) Modernizacja i rozbudowa placu zabaw przy Zespole Szkolno–

Przedszkolnym nr 2 przy ul. Lwowskiej w kwocie 400 000 zł. 

2. Przewodniczący Rady Osiedla ponownie zgłosił w Wydziale Inwestycji  Urzędu 

Miasta Rzeszowa wykonanie oświetlenia ulic „Na Wzgórzu”, „Na Stoku”, 

„Wyżynna”, „Wąwozowa” oraz budowę schodków na ul. Traugutta w 

kierunku ul. Dworaka. 
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3. Rada Osiedla poparła  pisemną prośbę mieszkańców do Miejskiego Zarządu 

Dróg o zamontowanie nowego progu zwalniającego i poprawę poboczy ul. 

Traugutta. 

4. Zgodnie z prośbą pracowników naukowych Uniwersytetu Rzeszowskiego, 

opracowujących raport dotyczący „Strategii rozwoju sportu m. Rzeszowa”, 

Rada Osiedla wypełni ankietę dotyczącą obecnego stanu infrastruktury 

sportowej osiedla Pobitno. 

5. Miejski Zarząd Dróg zaproponował alternatywny sposób wykonania 

oświetlenia ulic „ Na Wzgórzu”, „Na Stoku”, „Wyżynna”, „Wąwozowa”. 

Prosimy mieszkańców o kontakt w tej sprawie z Przewodniczącym osiedla. 

6. Pismo Pana G. Wilczka dotyczące łącznika ul. Kurpiowskiej z al. Żołnierzy I 

Armii Wojska Polskiego zbiegło się z pozytywną informacją dołączenia  tego 

zadania do budżetu miasta w 2024r. 

7. Przewodniczący i wiceprzewodniczący Rady Osiedla Pobitno spotkali się z 

mieszkańcami ulic Gajowa i Sadowa w drugiej połowie listopada br. Obecnych 

było 12-cioro mieszkańców. Spotkanie miało na celu zapoznanie się z 

propozycjami mieszkańców w sprawie zagospodarowania terenu znajdującego 

się za Zespołem Szkolno–Przedszkolnym nr 2 przy ul. Lwowskiej. Rada Osiedla 

proponuje spotkanie z przedstawicielem Zarzadu Zieleni Miejskiej, w terminie 

spotkań Rady Osiedla Pobitno, w przyszłym roku w celu ponownego 

przedyskutowania tematu. Zaproponowane rozwiązania przedmiotowego 

zadania muszą być zgodne z zasadami dofinansowania ze środków 

zewnętrznych. 

V. Jak co roku, pod koniec listopada, odbyła się „zabawa andrzejkowa” w 

Osiedlowym Domu Kultury. Uczestniczyło 40-cioro mieszkańców.   

 

Rada Osiedla Pobitno zwraca się z gorącą prośbą, aby wszystkie ważne dla Państwa 

problemy zarówno małe, jak i duże dotyczące naszego osiedla zgłaszać: 

1. osobiście na cyklicznych zebraniach ROP po przedłożeniu problemu na piśmie, 

2. pisemnie na adresy mailowe ROP – dane na stronie www.pobitnorzeszow.pl 

Pisemne zgłoszenie problemu ułatwia nam interwencję/pomoc w stosownych 

instytucjach. 

 

Zapraszamy serdecznie na następne spotkanie ROP w styczniu 2024 roku (pierwsza 

pracująca środa miesiąca). 

  

  

http://www.pobitnorzeszow.pl/

